
 

 
 

Poznań, 1 grudnia 2016 roku 

 

Interpelacja 

ws. promocyjnych grafik publikowanych na profilu facebook’owym Prezydenta 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

Od II połowy listopada 2016 roku zaczęły się ukazywać regularnie na Pańskim 

oficjalnym profilu w serwisie społecznościowym facebook kolorowe grafiki zawierające 

różnego rodzaju hasła dotyczące Poznania, jak również cytaty z wypowiedzi Pana Prezydenta. 

W związku z tym uprzejmie proszę o informacje, kto zajmuje się przygotowywaniem tych 

materiałów (czy jest to usługa zlecana zewnętrznym grafikom, czy może zajmuje się tym 

określona jednostka miejska), czy w związku z tymi projektami nastąpiło zatrudnienie 

dodatkowego pracownika w Urzędzie Miasta, czy materiał wykonywany jest ze środków 

prywatnych Pana Prezydenta, czy z pieniędzy publicznych oraz ile pieniędzy w skali roku Pan 

Prezydent przewiduje przeznaczyć (w przyszłorocznym budżecie miasta, jeżeli to pieniądze 

publiczne) na tworzenie takich grafik i promowanie ich w internecie. 

Z góry bardzo serdecznie dziękuję za odpowiedzi na wszystkie powyższe pytania. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 


